
Protokoll 
BSSF Björkö Samhälls- och Samverkansförening  
 
Styrelsemöte måndag 17 september kl 18.30, Konferensrummet, Björkö Skola 

1. Mötet öppnades av ordförande Helena Larsson som hälsade alla välkomna. 
 

2. Närvarande: Anna Törnqvist, Anna Alveros, Ingemar Eliasson, Johan Karlsson, Lars-
Gösta Alsterberg, Martin Nes elrot, Owe Gissleholm, Helena Larsson, Åsa 
Vernersson och Ann Svensson från Roddklubben (§§ 1-6 och 18/2). 

 
3. Val av sekreterare: Åsa Vernersson (Sittande) 

 
4. Dagordning: Utsänd dagordning godkändes  

 
5. Grupptillhörighet – Martin fortsätter i Kultur & Fritid tillsammans med Niklas enligt 

föregående protokoll. 
 

6. Ekonomi 
Lars-Gösta redovisade preliminära intäkter och kostnader per augusti 2024. Intäkter 
ca 80 000 kr, kostnader ca 51 000 kr. Resultat hittills på drygt 29 000 kr. Ett nummer 
av Björkö-Nytt kvarstår så vi räknar med att vi når upp till vårt satta budgetmål för 
året. Konto för Björkö Rodd hanteras separat. 

 
7. Kallelse till extra medlemsmöte för stadgeändring 

Medlemsmöte tas i samband med nästa styrelsemöte 21/10 kl 18:30. Kallelse ska 
skickas ut senast en månad innan mötet. Helena tar fram kallelse och Johan 
publicerar denna. 

 
8. Rapport från Ö-samråd 10/9 – Ingemar, Lars-Gösta, Helena återkopplade: 

På mötet presenterade kommunen de olika planarbeten som pågår i kommunen. På 
Björkö pågår detaljplaner för Tabor och Vitsippevägen. 
 
Dp Tabor är i gång sedan februari 2024 och omfattar ca 100 nya bostäder med 
blandade boende- och upplåtelseformer. Området omfattar ca 10 hektar.  
Just nu jobbar man med knäckfrågor såsom anpassning till landskap och 
naturvärden, trafik, tillgänglighet och mobilitet, dagvatten och skyfall, markmiljö och 
markägoförhållanden. Samråd planeras till Q1-Q2 2025. 
 
Dp Vitsippevägen pågår också sedan februari 2025 och omfattar ca 25–50 bostäder i 
flerbostadshus. Planområdet omfattar ca 1,5 hektar oexploaterad mark. Vissa 
utredningar pågår. Knäckfrågor är anpassning till landskapet och berghällar, trafik, 
parkering, mobilitet, buller från intilliggande väg, dagvatten och markägoförhållanden. 
Samråd planeras till Q1 2025. 
 
Styrelsen beslutade att kontakta planarkitekten för att få till ett möte. 
Ö-råden ingår i den formella samrådskretsen vilket för Björkö innebär BSSF. 
 
Kommunen redogjorde på mötet även för vem som kan göra ett ö-förslag och hur 
processen ser ut. Förslag kan göras av enskild person och röstning sker med hjälp av 
bank-id. 

 
 
 
 



9. Rapport från extramöte om städdag 
Det beslutades att den tidigare planerade städdagen under hösten flyttades fram till 
våren och att inriktningen justeras något och inriktas mot underhåll av slingor och 
bänkar mm. 

 
10. Motion om kollektivtrafiken, samt laddplats 

Förslaget behöver en kort sammanfattning som inledning och kortas ned något för att 
bli tydligare. Åsa tar på sig att skriva om dokumentet. 

 
11. Rapport från sommaren, sophantering mm 

Sophanteringen har skötts av 2 ungdomar under sommaren och det har skötts väldigt 
bra. Svårt att bedöma mängden sopor men det har varit mycket och vi gör 
bedömningen att det har påverkat behovet av städning på Björkö positivt. 
Ungdomarna har fått positiv uppmärksamhet och har även fått fungera som 
turistvärdar när de varit ute på uppdrag. BSSF och Hamnen kommer att dela på 
kostnaden för löner. Konceptet kan utvecklas ytterligare till nästa sommar för att även 
fungera mer som turistvärdar. Soptunnorna ska lämnas tillbaka till kommunen. 
 
Hamnen har haft många besökare och slingorna har varit väl använda. 
 
Owe har lagt in slingor i i Google maps som man kan få tillgång till via vår hemsida. 
Även gpx-filerna kan läggas upp. Kartorna kan även läggas upp som QR-koder. Owe 
och Johan ser till att kartorna läggs upp och lägger upp info på Facebook. 

 
12. Badstege Tors Holme (Hamnen/BSSF) m fl stegar 

Helena har pratat med ansvarig på kommunen som kommer att leverera stege till oss 
för montering. Bernt J ansvarar för dialogen med kommunen i denna fråga.  
 
Styrelsen var eniga om att det är lämpligt att BSSF ansvarar för samtliga stegar så 
även de på Tors Holme kommer ingå i vårt fortsatta ansvar. Dock ingår inte stegen 
vid bastun som sköts av Bastuföreningen. Lars-Gösta informerar Hamnstyrelsen som 
har varit positiva till detta. Helena uppdaterar och skickar ut listan över stegarna 

 
13. Lederna:  

• Justering av led utanför Friluftsföreningen – Owe har åtgärdat skyltar som försvunnit. 

• Fråga om tillgänglighet på Holmen – Ingen åtgärd ses möjlig att genomföra. Frågan 
utgår. 

• Bänkar – Nya bänkar har satts ut under sommaren. Vi kommer att bygga fler bänkar 
på kommande städdag. 

• ”Föreningsmiljonen” – ev bidrag för röjning ex vid Näcken och Promenaden: 
Kommunen har avsatt en miljon till föreningsstöd i budgeten för 2025. Man kommer 
att kunna ansöka om stöd för olika aktiviteter och området kring Näckrosdammen 
skulle kunna vara möjlig att ansöka om att få stöd för att röja runt området och öka 
tillgängligheten. Vi börjar med att göra en inventering för att se vad vi skulle behöva i 
form av material och maskiner. 

 
14. Trafiksäkerhetsvandringen  

Hamnen har pratat med kommunen om skyltning vid svängen i Hamnen utanför 
Balders Hage. Kommunen kommer att sätta upp skyltar. Det kvarstår dock fler 
områden som vi inte har fått något svar från kommunen om. Eftersom vi inte har fått 
något svar så kan vi tills vidare göra egna felanmälningar i kommunens system när vi 
hittar olika håligheter och osäkra sträckor på vägarna.  
 
 
 



15. Studiebesök Hyppelns öråd? 
Vi bordlägger frågan till nästa år. 

 
16. Projekt samåkning 

Vi kommer att bygga skyltar med ”lift-tumme” för att sätta upp på valda platser på 
arbetsdagen i vår och information sker på årsmötet. 

 
17. Björkö-presentation vid färjan 

Tavla byggs i samband med städdagen. Utformning mm reds ut innan den byggs. 
 

18. Övriga frågor 

• Padelbanan på Björkö – Styrelsen ser det som positivt att det finns en padelbana på 
Björkö och diskuterade möjligheten till att kunna använda anläggningen för fler 
aktiviteter och kanske skapa en sorts ”multiarena”. Lars-Gösta bjuder in Håkan 
Sandgren till nästa möte för att få reda på mer fakta och för att diskutera frågan 
vidare. 

• Björkö Rodd: Behov finns av kommunikationsverktyg som kan ersätta verktyget 
”supertext”. Aktivitet inne i Gbg var väldigt positiv och var bra marknadsföring. Johan 
stöttar upp i frågan. Facebookkonto planeras att aktiveras. Separat möte bokas med 
Johan, Owe, Ann och Frida. 

• Owe och Gunnar kommer att delta på en ”Mountainbike-konferens” nästa vecka i 
Isaberg. Kommunen har bidragit med konferenskostnaden. 

 
19. Nästa möte 

21/10 kl 18:30 i Björkö Skola. Mötet inleds med medlemsmöte angående 
stadgeändring. 

 
20. Mötet avslutades. 
 
 

Bohus-Björkö 2024-09-17 
Sekreterare:    Justerare tillika ordförande: 
 
 
______________________  ___________________________ 
Åsa Vernersson   Helena Larsson 

 


